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摘要：《和弦》是第十三届全国美术作品展雕塑获奖提名

作品中比较特别的一件作品，与其他主题、语言相对传统的作

品不同，《和弦》以机械构筑了人类关于和谐和美的想象。作

者翟书豪作为2019年才刚刚本科毕业的年轻艺术家，以自己对

机械的热情和对雕塑语言的探索，进行着“和弦”系列作品的

创作。
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Abstract: “Chord” is a distinctive art work among the nominated works 

for the 13th National Art Exhibition, with the theme and language different 

from tradition, which has constructed human’s imagination about harmony and 

beautifulness. As the young artist who just graduated from university in 2019, 

Zhai Shuhao has created “Chord” series with enthusiasm to machinery and 

exploration of sculpture language.
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用机械构筑和谐——翟书豪访谈
Constructing Harmony with Machinery—Interview with Zhai Shuhao

翟书豪  Zhai Shuhao
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